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a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

 

 

Január 26-án: 

 Az önkormányzat nevében is búcsút vettem Kómár Józseftől, aki több évtizedes magas 

színvonalú szakmai munkájával elévülhetetlen érdemeket szerzett elsősorban a 

kunszentmártoni kézilabda sport területén 

Január 29-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 Wagner István polgármester úrral együtt köszöntöttük a tiszasasi idősek otthonában lakó 

Burzon Mihályné (Szűcs Mária) Marika nénit, aki éppen ezen a napon ünnepelte 95. 

születésnapját. 

Február 3-4-ig: 

 A hétvégén szerbiai testvértelepülésünk, Magyarcsernye Község vendégei voltunk. A 

szerbcsernyei öregfiúk csapata fogadta a kunszentmártoni (egykori KuTE labdarúgók) 

öregfiúk csapatát. A fiúk szakmai vezetője, edzője Szarka László önkormányzati 

képviselő úr volt. 

Február 5-én: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

Február 8-án: 

 Fogadóórát tartottam. 

Február 9-én: 

 Ezen a napon jótékonysági rendezvényre érkezett városunkba Szabó Zsófi, akinek első 
útja a Helytörténeti Múzeumba vezetett. Itt megtekintette többek között azt az időszaki 
kiállítást, melynek egyik főszereplője édesapja, városunk szülötte, Szabó Gyula, a 
Nemzet Színésze címmel kitüntetett, Kossuth – és kétszeres Jászai Mari-díjas 
színművész, érdemes és kiváló művész. Ezt követően az önkormányzati óvodába 
látogatott, ahol szép ajándékokkal lepte meg ovisainkat, felhőtlen boldogságot okozva a 
gyermekeknek.  

Február 10-én: 

 A Házasság Hete rendezvényeként, bensőséges, meghitt ünnepség keretében 

köszöntöttük azon jubiláló házaspárokat, akik jelentkeztek felhívásunkra. 

Február 12-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottunk. 

 Részt vettem a rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet rendkívüli 

Képviselő-testületi ülés követett. 

 A Köztársaság tér 11. sz. társasház közgyűlésén vettem részt. 



Február 13-án: 

 A városi rendezvénynaptárt egyeztettük a szabó gyula Művelődési Központban. 

Február 14-én: 

 Köszöntöttük Balog Jánosné (Harmatos Ilona) Ilonka nénit, aki éppen ezen a napon 

töltötte be 90. életévét. 

Február 15-én: 

 Találkoztam az őstermelőkkel, kereskedőkkel, hogy kérésüket meghallgassam, illetve 

egyeztessünk a piac átalakításával kapcsolatban. A lényeg, hogy a munkálatok 

ütemezését kérnék a kivitelezőtől. Így a piacon maradhatnának. 

Tegnap az OTP Önkormányzati Fórumon vettem részt Budapesten. Dr. Csányi Sándor 
elnök-vezérigazgató úr méltatta az önkormányzatok és az OTP kapcsolatát. 
Megköszönte az eddigi együttműködést. Navracsics Tibor miniszter úr (Közigazgatási 
és Területfejlesztési Minisztérium) a különböző fejlesztési lehetőségekről tartott rövid 
előadást. Lehetőségem volt egy rövid beszélgetés erejéig találkoznom Dr. Csányi 
Sándor elnök-vezérigazgató úrral. Kiemeltem, hogy az OTP Kunszentmártoni Fiókja 
kiváló partnerünk. 
 

Február 19-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 Belső egyeztetést tartottunk a szennyvízhálózatra történő utólagos rákötési 

lehetőségekkel kapcsolatban, illetve a laborvizsgálatok (vérvétel) támogatásának 

kérdését beszéltük át. A megbeszélésen jelen volt Jauernik István tanácsnok úr. 

 

 

Kunszentmárton, 2024. 02. 21. 

     Wenner-Várkonyi Attila 

       polgármester 


